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Stimată Doamnă Viceprim-Ministru,

Racordarea locuințelor din țara noastră la rețeaua de electricitate este extrem de 
importantă și reprezintă una dintre cerințele minime pentru asigurarea unor condiții de 
viață civilizate și, implicit, pentru asigurarea unei existențe normale. De asemenea, în 
contextul în care România este parte componentă a Uniunii Europene asigurarea 
progresului social si economic, atât în zonele urbane cât și în cele rurale și, cu precădere, în 
zonele izolate ale tării este mai mult decât necesară.

În prezent, la nivel național există, în continuare, localități întregi neelectrificate sau 
parțial electrificate unde viața locuitorilor se desfășoară la lumina zilei și a lumânării și 
unde curentul electric este considerat, în continuare, un lux. Din acest motiv, doresc sa știu 
cum se prezintă, la nivel național, situația localităților și gospodăriilor neelectrificate sau 
fără acces la rețeaua electrică.

Având în vedere cele prezentate mai sus, doamnă ministru, vă adresez următoarele 
întrebări pentru care solicit informații la nivel județ pentru toate județele țării:

1. Câte localități dinjudeț/municipiu nu sunt electrificate?
2. Care sunt acestea?
3, Care este numărul locuințelor/caselor fără acces la rețea?



4* Care este numărul familiilor fără acces la rețea?
5. Câți copii sunt în aceste familii?
6. Care este situația socială a acestor familii (saraci, foarte săraci)?

Doresc să vă asigur de întreaga mea disponibilitate la dialog și colaborare.

Solicit răspuns scris.
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